
Referat af sektorbestyrelsesmødet i Pædagogisk Sektor i FOA Vestsjælland d. 5. marts 2024 

Afbud: Karina Timm Hansen, Samira Sulejmanovic 

Fraværende uden afbud: Bob Klaus Fongyllen og Kamilla Bredahl Olsen 

 

1. Godkendelse af dagsorden. Der er fremsendt et ekstra dagsordenspunkt relateret arbejdskonferencen 

vedr. Det faglige udviklingsår. Det indsættes som nyt pkt. 6. Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra sidst (d. 19. januar 2024). Godkendt. 

 

3. OK24. Præsentation af hovedelementerne i de generelle forlig samt orientering om de indgåede forlig 

på sektorens område (Hvis de vel at mærke er kommet i mål) v/René. René gennemgik 

hovedelementerne i såvel det generelle KL forlig som de sektorrelaterede forlig på KL området. Slides 

relateret det generelle KL forlig medsendes referatet. 

 

4. Tilbagemelding fra arbejdsgrupperne. Arbejdsgrupper giver tilbagemelding på aprilmødet. 

 

5. Organisering. Vi har brug for at drøfte, hvad vi helt konkret vil med dette punkt. Vi har en generel 

udfordring med organisationsprocenterne på vores sektors arbejdspladser. Spørgsmålet er imidlertid, 

om organiseringsindsatsen skal forankres i sektoren eller i afdelingen (som vi i øvrigt skal huske at kalde 

fagforeningen). Elin tilkendegav, at en måde sektorbestyrelsen kunne understøtte 

organiseringsindsatsen, var via medlemsarrangementer og synlighedsaktiviteter relateret sektorens 

faggrupper. Det spiller rigtig godt sammen med mange af de tig, vi dels allerede gør og dels de ting, vi 

har besluttet at fokusere på i indeværende sektorgeneralformsalingsperiode. Vi skal bare huske, at 

organisering er en integreret del af vores politiske arbejde i sektorbestyrelsen, f.eks. spørge os selv, hvad 

et enkelt dagsordenspunkt har af betydning for organisering 

 

6. Arbejdskonferencen vedr. Det faglige udviklingsår. Flg. tilkendegav, at de ikke har mulighed for at 

deltage: Hanne Pedersen, Joan Bache, Gitte Olsson, Rikke Hockerup, Ulla Finne-Jakobsen, Carina 

Rasmussen Gitte Sonne. 

Elin meddelte, at Carsten Feldstedt meget gerne vil deltage, hvis det er muligt. 

 



7. Eventuelt. Gitte Sonne spurgte, om det var muligt at starte aftenmøderne før kl. 18. For nogle vil det 

imidlertid betyde, at de ikke får mulighed for at deltage i spisningen, hvis møderne indledes med at 

spise. 

 

Således oplevet af René Strunch d. 5. marts 2024 


